
   
 
 

 

  

Skolebestyrelsesmøde 181 onsdag den 1/6 (Ikast) 
kl. 18.00 – 19.45 for gammel bestyrelse 

kl. 19.00 - 21.15 for ny bestyrelse  
 

Onsdag 1/6 NO Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Stella 

 
Afbud: Kim, Louise og Elsebeth 
 

Pkt: Tid: Indhold: Bilag: 

1. 

18.00 
– 
18.20 

Siden sidst  
- SFO og børnehave 
Isenvad: 
Børnehaven: Har været til 1-1-2 dag i Herning. Det var en stor dag. 
Åbning af bog-glad-bibliotek med forældrekaffe. Konsulent fra 
kommunen har været med til at skubbe gang i projekt vild med vilje. 
Der er bl.a. lavet insekthotel. 
 
SFO: Der øves til karneval, som afvikles fredag d. 3. juni. 
Der trænes også til rollespil, som afvikles for Isenvad og Nordre i 
Skelhøj. 
 
Nordre SFO: Der er sagt farvel til en pædagogstuderende, som skal 
tilbage til studierne. Der er i stedet for kommet en ny, som netop er 
startet i dag d. 1. juni. 
Boghulen er kommet godt i gang. Det giver gode muligheder. 
Der er fortsat penge tilbage, som skal bruges inden sommerferien. 
Der er indkøbt nye banancykler, de er en succes. Desværre er de 
ikke så holdbare, da baghjulene kan køres af. Forhandler er 
kontaktet. 
Vedr. karneval så er der god opbakning fra seminariet. Desværre er 
der ikke så mange børnehavebørn, der deltager. 
Rollespil er lige nu et Nordre og Isenvad- projekt. 
 
- Skole 
Isenvad: Fagfordelingen er ved at være på plads. 
Isenvad og Nordre var sammen til cyklistprøven, som blev afviklet i 
Ikast. 
Indskolingen har afviklet et cirkusarrangement. Stor succes. Nordre 
var på besøg til generalprøven.  
Indskolingen har også arbejdet med vild med vilje. 
Mellemtrinnet har arbejdet med verdensmål. 
 
Det er vigtigt, at Isenvad og Nordre er sammen med til 
idrætsarrangement fremover for at udvikle samarbejdet og 
kendskabet til hinanden. 
 
Nordre: Der er møde med den nye I-klasser onsdag d. 8. juni. 
Der er ansat to lærere til kommende skoleår. Den ene er en barsel 
frem til november og den anden er fastansættelse. Her er ansat en, 
som allerede er i huset. 

 



   
 
 

 

  

 
- SGU og specialområdet 
Intet 
 
- Forældregruppen 
Intet 
(Fælles SB-møde 24/8 kl 17-19) 

2. 18.20 - 
18.30 

Nyt fra elevråd  
Der er har været fælleselevrådsmøde. Her blev arbejdet med 
barnets/elevens stemme. Der er blevet lavet en fortolkning af BU-
politikken. Her har elevrådet selv lavet billeder til de otte værdier. 

 

3. 18.30 
– 
19.00 

Evaluering af forsøg med pausemobiler 
Det gik godt de første uger, men det er gradvist blevet sværere at få 
eleverne til at aflevere mobiltelefonen. Så flere elever har haft og 
brugt deres telefon i timerne. Det er oplever både elever og lærere. 
På baggrund af erfaringerne fra forsøget må det konkluderes at 
elevpauserne skal være mobilfri igen.  
Bo taler med Noah og Christian om, hvordan det skal siges til 
vestfløjens elever – og det skal sætte i gange inden sommerferien. 

 

4. 19.00 
– 
19.45 

Fælles spisning for alle 
 
 

 

5. 19.45 
– 
20.15 

Præsentation og konstituering af ny bestyrelse 
- Præsentation af medlemmer 
- især velkommen til Allan og Elsebeth, nye forældrevalgte og Lene 
 ny medarbejderrepræsentant fra Isenvad 
 
- Valg af formand og næstformand 
Ole Christiansen er valgt som formand 
Stella Klit er valgt som næstformand 
 
- Suppleanters funktion i praksis  
Suppleanterne fortsætter som nu og bliver indkaldt, hvis der er 
fravær over flere møder. 
 
- Jørgen Erik som fast gæst 
Bestyrelsen bakker op om, at Jørgen Erik Schou er fast gæst på 
møderne  
 
- Nedsættelse af udvalg (skolefest og SFO) 
Skolefestudvalg på Nordre Skole er: Ole, Lene, Liselotte og Allan.  
 
Da Isenvad er ved at udvikle et nyt skolefestkoncept, så kan der 
endnu ikke nedsættes et skolefestudvalg 
Der bliver ikke et fast SFO-udvalg. Men der kan laves et ad hoc, når 
det er  
 
Fra styrelsesvedtægten: 
§ 4  
På skolebestyrelsens første møde vælger de stemmeberettigede medlemmer en af 
forældrerepræsentanterne som formand ved bundet flertalsvalg.  

 



   
 
 

 

  

 

Mødevirksomhed:  
§ 5  
Skolebestyrelsens møder afholdes for lukkede døre.  
Stk. 2 Skolebestyrelsen kan indbyde andre til at deltage i møderne, når der behandles 
spørgsmål af særlig interesse for dem. Det bør sikres, at der ved behandling af sager, der 
omhandler SFO, altid er repræsentation af SFO-lederen. 
 

Gennemgang af forretningsorden for Skolebestyrelsen 

 20.15 
– 
20.45 

Næste års bestyrelsesarbejde 
- Møderække (dag, tid og sted) 
Tor 25. aug IS 
Man 5. sept NO 
Tir 27. sept IS. 
Tir 8. nov. NO 
Tor 8. dec.IS 
Tor 5. jan. NO 
Ons 1. feb IS 
Tor 2. marts NO 
Tor 20. april IS 
Tir 9. maj NO 
Ons 7. juni IS 
 
- Dagsorden (udseende, medplanlæggere....?) 
Ok som nu. Kommer ud senest fem dage før mødet. 
- Bestyrelsesdag (skal vi og hvornår?) 
Der er endnu ikke placeret en bestyrelsesdag. Det besluttes på 
augustmødet, om der skal placeres en. 
 
Der sendes en besked ud på AULA om, at der ligger en dagsorden 
til kommende bestyrelsesmøde. Læg gerne et link ud til forældrene 
til hjemmesiden. 
 
- Fordeling af forældremøder i august/september 
Når vi kender datoerne, så sendes de til bestyrelsesmedlemmerne. 
 
- Spørgsmål og punkter til drøftelse fremad 
Kom gerne med forslag, som sendes til formand eller ledelsen enten 
på Isenvad eller Nordre. 

 

6. 20.45 
– 

21.00 

Drøftelse af næste skridt med sundhedspolitik 
Begge skolers beskrivelsen er færdige og vedlagt til info. 
 
- Skal vi have et grafisk udtryk med slogans? 
Der skal laves en proces, hvor flere skal inddrages. 
Punktet kommer på senere. 
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 21.00 
– 
21.10 

Personalesager 
Drøftelse af henvendelse fra to forældre. Der følges op på valgte 
handlinger. 

 
 

  Opslag til AULA 
Konstituering af ny skolebestyrelse. Ny formand er Ole Christiansen 
fra Nordre. Næstformanden er Stella Klit fra Isenvad. 
 

 



   
 
 

 

  

Begge skoler har fået gang i deres boghuler fra biblioteksprojektet 
Bogglad. 
 
Der har været afviklet fælles cyklistprøve for 5. årgang på Nordre og 
Isenvad. 
 
Fremover laves der er et opslag på Nordre AULA, når dagsordenen 
kommer ud samt link til den fulde tekst 
 
Der arbejdes videre med sundhedspolitikken på kommende møder. 
Udtrykket skal være mindre teksttungt. 
 
Nordre: Erfaringerne fra prøveperioden med mobiltelefoner i 
pauserne viser, at det har været svært for eleverne at administrere. 
Derfor rulles ordningen tilbage, så eleverne fremover igen skal 
aflevere deres mobiltelefoner i starten af skoledagen. Mobilerne 
låses inde og udleveres, når skoledagen er slut. 

 21.10 - 
21.15 

Evt.  

 
Punkter til kommende møder:  
Drøftelse af næste skridt med sundhedspolitik 

 


